

朝陽科技大學 099學年度第1學期教學大綱
Introduction to Classics of Mind 心靈經典導讀

當期課號	9062	Course Number	9062
授課教師	宋定莉	Instructor	
中文課名	心靈經典導讀	Course Name	Introduction to Classics of Mind
開課單位	哲學與生命教育課群(進)	Department	
修習別	選擇必修	Required/Elective	Topics in Philosophy and Life Education
學分數	2	Credits	2
課程目標	透過各種重要文獻(如哲學文學心理)之導讀，以引導學生深刻地理解人類各偉大心靈之人格典範，並期能藉之深化其內在心靈，建構自我之價值觀與世界觀，進而身體力行培養高尚之人格	Objectives	Through the reading of important classics ,such as, phiosphy ,literature,psychology,etc. the student will realize the major thought of classics which will also help them to build up a right value and cultivate their humanity spirit.
教材	上課講義	Teaching Materials	copy of text
成績評量方式	平時 期中 期末 各佔三分之一 但如沒有期中考及上課點名次數太少時會調整	Grading	usual 33 % mid33 % final 33 % We can change if there is no mid-exam or students absent by no reason.
教師網頁	http://lms.ctl.cyut.edu.tw/blog.php?user=2008223&f=portfolio		
教學內容	透過各種重要文獻(如哲學文學心理)之導讀，以引導學生深刻地理解人類各偉大心靈之人格典範，並期能藉之深化其內在心靈，建構自我之價值觀與世界觀，進而身體力行培養高尚之人格	Syllabus	Through the reading of important classics ,such as, phiosphy ,literature,psychology,etc. the student will realize the major thought of classics which will also help them to build up a right value and cultivate their humanity spirit.

尊重智慧財產權，請勿非法影印。